
Frågor Svar från de politiska partierna som ställer upp i valet i Gislaveds kommun.
Centerpartiet Kommunisterna Liberalerna Medborgarpartiet

4. Behöver Gislaved ett 
bårhus? är ditt parti 
villigt att arbeta för att 
ett samråd kommer till 
stånd för att lösa denna 
viktiga fråga?

 - Se separat svar från våra tre 
kommunalråd
- Vi är som parti alltid öppna för samråd.

De partier som är utanför Alliansen har 
27 ledamöter. Mitt förslag är att 
oppositionsrådet Marie Johansson 
sammankallar till ett gemensamt 
gruppmöte för att efterhöra ifall det finns 
någon samsyn i frågan mellan partierna i 
frågan eller inte. 
Vad jag förstår är Marie Johansson (s) 
oppositionsråd för alla partier utanför 
den styrande koalitionen oavsett den 
stora politiska bredd det finns oss 
emellan.

Detta är en fråga som ”skvalpat runt” i 
olika forum under en längre tid och ingen 
av ovan nämnda har velat ta ett ansvar 
för att utreda frågan. Vi anser att detta i 
första hand är en fråga som regionen 
ansvarar för. Intresset för att ta tag i 
detta har varit svagt från regionens sida 
då man där anser att det just nu inte 
finns behov utifrån vad som finns idag i 
regionens och kyrkornas regi. Personligen 
tycker jag att det finns all anledning att 
titta över detta och utreda vilka 
konsekvenser dagens lösning innebär 
jämfört med att regionen skulle ha någon 
form av bårhus i kommunen. Jag är som 
regionfullmäktigekandidat beredd att 
trycka på inom regionen om jag får 
förtroendet att väljas in i höstens val.

Medborgarpartiet skall 
verka för att ett bårhus 
tillskapas i Gislaved. 
Det skall ske genom 
förhandlingar med 
regionen. Det var 
regionen som hade 
ansvar för bårhuset innan 
och bårhuset i Värnamo 
som vi använder nu ligger 
på sjukhuset så regionen 
har definitivt del i detta 
ansvar, men kommunen 
måste ta initiativet och 
pressa på till en 
överenskommelse. Viktig 
etisk fråga och även viktig 
miljöfråga! 



Moderaterna Socialdem Vänsterpartiet
Se separat svar från våra tre 
kommunalråd.

Se separat svar. Angående bårhusfrågan kommer 
Bengt—Ove Eriksson att redogöra 
separat hur vi jobbat med denna
fråga kommunalt och regionalt.


